
Presentation av Anette Schenning 
 
Jag heter Anette Schenning och har blivit nominerad som ny 
ordförande i Shetland Väst vilket jag tackat ja till. 
Jag är 65år och jobbar i skolan som resurslärare. 
Föreningsliv har jag alltid tyckt varit kul. 
Jag har varit med i olika styrelser bland annat som 
ordförande i Enköpings Tennisklubb samt ledamot i olika 
föreningar inom fotboll och innebandy. 
 
Jag bor 8 km norr om Habo i en by som heter Gustav Adolf 
där jag också bedriver en liten avelsverksamhet med 
Shetlandsponnyer. 
Jag tycker rasen är helt fantastisk och försöker vara så aktiv 
jag kan på både utställningar samt köra mina hästar. 
Mina unghästar kör jag alltid in själv. 
Mitt intresse för rasen började för 13 år sedan då jag lärde 
känna Inga Lill Hoveklint Hyttring som tyvärr inte finns med 
oss längre. 
 
Om jag skulle bli vald skulle jag ta mitt uppdrag på största 
allvar. 
 

Anette Schenning 


